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SOCIĀLO LIETU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 17. 

 

2024.gada 29.oktobris 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Inese Jēkabsone. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Viktorija Baire.   

Pašvaldības darbinieki – Īpašumu pārvaldes nekustamā īpašuma speciāliste Liesma Gorelova.   

 

 

Darba kārtība 

1. KOMITEJAS ATZINUMS - Par īres līguma pagarināšanu E.M.;  

2. KOMITEJAS ATZINUMS - Par dzīvojamās platības izīrēšanu Ē.K.. 

Piebalsotais jautājums  

3. KOMITEJAS ATZINUMS - Par dzīvojamās platības izīrēšanu V.D.. 

 

 

Sēdes norisi fiksē audio ierakstā. 

Inese Jēkabsone atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Inese Jēkabsone. Viņa aicina papildināt sēdes darba kārtību ar vienu 

jautājumu, par ko iesniegusi priekšlikumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Ineses Jēkabsones - 

Iekļaut Sociālo lietu komitejas sēdes darba kārtībā jautājumu – “Par dzīvojamās platības 

izīrēšanu V. D.”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts, darba kārtību papildina un sēdes vadītāja aicina to apstiprināt. 

mailto:novads@kekava.lv


 

 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 29.oktobra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

1. Par īres līguma pagarināšanu E.M. 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:02:24) 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova – saņemts iesniegums no privātpersonas par īres līguma 

pagarināšanu. Personas ienākumi ir lielāki nekā nepieciešams, lai personai piešķirtu 

maznodrošinātas personas statusu, tomēr Sociālais dienests ir personu apsekojis, konstatējis, ka 

personas ienākumi tikai nedaudz pārsniedz statusa piešķiršanas slieksni, tāpat personai piešķirta 

2.grupas invaliditāte līdzšinējās 3.grupas vietā, tāpēc persona nav spējīga noīrēt vai iegādāties 

citu dzīvojamo platību. Persona visu laiku godprātīgi par dzīvojamo platību maksājusi, parādu 

nav, tāpēc Gorelova aicina atbalstīt īres līguma pagarināšanu. 

Jēkabsone papildina ziņojumu – persona jau ilgstoši īrē šo dzīvojamo platību, viņa ir godprātīgs 

lietotājs, kurš ne tikai nepasliktina dzīvojamo platību, bet regulāri to uzlabo, ir taisīts kosmētiskais 

remonts, mainīti logi, tāpēc Jēkabsone iesniegusi priekšlikumu – pagarināt īres līgumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Ineses Jēkabsones - 

Sociālo lietu komitejas atzinums: “Pamatojoties uz Ķekavas novada Sociālā dienesta 

Ierosinājumu Nr. 1-8/24/914, saņemtu 24.10.2024., pagarināt dzīvojamās platības īres 

līgumu personai Liepu alejā 6-3, Baldone, Baldones pagasts, Ķekavas novads uz 2 gadiem”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav 

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt 
 

 

 

 

 

 

2. Par dzīvojamās platības izīrēšanu Ē.K. 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:05:18) 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova – saņemts privātpersonas iesniegums ar lūgumu piešķirt 

dzīvojamo platību, personai piešķirts trūcīgas personas statuss un persona saņem vecuma pensiju. 

Persona atrodas Sociālā dienesta redzeslokā, viņai nav dzīvojamās platības, personai ir deklarētā 

dzīvesvieta, kur agrāk bijusi māja, bet nu tā pārvērtusies graustā un nav piemērota dzīvošanai. 

Nav arī zināms, kur persona mitinājusies līdz šim, bet nākot aukstajam laikam, persona vēlas īrēt 

dzīvojamo platību, tādēļ vērsusies Sociālajā dienestā ar lūgumu palīdzēt ar dzīvojamo platību. 



 

 

Sociālais dienests iesaka piešķirt personai gultas vietu, nevis atsevišķu dzīvojamo telpu, jo nav 

zināms, vai iestājoties siltākam laikam persona nepametīs īrēto dzīvojamo platību. Persona līdz 

šim nav bijusi pašvaldības īrnieku sarakstā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Inese Jēkabsone, Liesma Gorelova. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Ineses Jēkabsones - 

Sociālo lietu komitejas atzinums: “Piešķirt personai dzīvojamo platību - gultas vietu 

Gaismas ielā 19/K-9 uz 1 gadu no līguma noslēgšanas brīža”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 
3. Par dzīvojamās platības izīrēšanu V.D. 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:09:07) 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova – šis ir pēdējais iedzīvotājs, kurš palicis ēkā Mežvidu ielā 

17, Baldonē, un beidzot viņš piekritis pārvietoties uz citu dzīvojamo platību. Pagājušajā nedēļā 

sociālais darbinieks viņu izvadāja pa brīvajām dzīvesvietām, un viņš vakar piekrita īrēt dzīvokli 

Ķekavā Gaismas ielā 19 k-3. Sociālais dienests uzrakstīja ierosinājumu, persona uzrakstīja 

iesniegumu, tāpēc jautājums virzīts un komiteju, kā piebalsojamais. 

Jautājumu sadaļā piedalās Inese Jēkabsone, Liesma Gorelova. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Ineses Jēkabsones - 

Sociālo lietu komitejas atzinums: “Pamatojoties uz Ķekavas novada Sociālā dienesta 

Ierosinājumu Nr. 1-8/24/934, saņemtu 28.10.2024., piešķirt dzīvojamo platību personai 

Gaismas ielā 19/k3-dz.56, Ķekavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā. Līgumu par 

izīrējamo platību slēgt uz 1 gadu no līguma noslēgšanas brīža”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Sēdi slēdz plkst.09:29 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Inese Jēkabsone 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


